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Proces – verbal 

 Încheiat azi luni 6 februarie 2023 cu ocazia derulării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local Coroisânmărtin, 

Sedinţa a fost convocată la data de 31 ianuarie 2023 cu Dispoziţia primarului 

nr.20/2023. 

De la ședințӑ absenteazӑ domnul consilier Lupșa Vasile Sorin . Primarul comunei 

domnul Comerzan Nicolae mulțumește pentru participare și precizeazӑ cӑ va trebui ales 

un președinte de ședințӑ pentru urmӑtoarele trei luni. Delegatul sătesc Deneş Florin 

participӑ deasemenea la ședințӑ. 

Secretarul general atrage atenția asupra prevederilor legaale privitoare la 

conflictele de interese și incompatibilitӑți subliniind cӑ orice consilier local care se aflӑ 

ȋn conflict de interese trebuie sӑ se abținӑ de la dezbateri și de la votarea unui proiect de 

hotӑrȃre care ar putea atrege aceastӑ stare și sӑ informeze despre acest lucru la ȋnceputul 

ședinței. 

 Domnul Cernea Nicolae ȋl propune ca președinte pe domnul  Popovici Teodor 

care este ales cu unanimitate de voturi președinte de ședințӑ, pentru urmӑtoarele trei 

luni, adoptȃndu-se cu unanimitate de voturi HCLnr.5/2022.     

 Domnul Popovici preia conducerea lucrӑrilor ședinței  si supune la vot proiectul 

Ordinii de zi  transmis cu 5 zile înainte de data şedinţei : 

1. Proiect de hotӑrȃre privind alegearea președintelui de ședințӑ. 

2. Proiect de hotӑrȃre privind aprobarea bugetului local pentru anul 2023. 

Ordinea de Zi este adoptată cu unanimitate de voturi de cӑtre cei prezenți. 

Secretarul dӑ citire procesului-verbal al ședinței anterioare care este aprobat cu 

unanimitate de voturi.  

Primul punct de pe Ordinea de zi fiind epuizat se trece la punctul 2 privitor la 

aprobarea bugetului local pentru anul 2023 pentru care domnul primar dӑ citire 

proiectului de hotӑrȃre și listei de investiții propuse a se realiza. 

Domnul primar subliniazӑ cӑ prioritar este cofinanțarea proiectului de 

modernizare a școlilor pentru care procedura de licitație este ȋn plinӑ desfӑșurare. 
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Deasemenea realizarea capelei mortuare ȋn satul Coroisȃnmӑrtin reprezintӑ o prioritate, 

Domnul Moldovan Cӑlin ȋntrebȃnd dacӑ capela va fi edificatӑ din alocӑri bugetare 

locale? Domnul primar confirmӑ cӑ da ȋntrucȃt parohiile nu au reușit sӑ ajungӑ la o 

ȋntelegere care sӑ satisfacӑ toate confesiunile. Deasemenea domnul Moldovan ȋntreabӑ 

care este stadiul realizӑrii capelei ȋn satul Odrihei ? Domnul primar rӑspunde cӑ anul 

viitor va trebui realizatӑ și acolo o capelӑ ȋnsӑ mai ȋntȃi va trebui identificatӑ o locatie 

acceptatӑ de toate confesiunile. 

Doamna Lupșa Rodica ȋntreabӑ cȃt a costat relizarea parcului de joacӑ din satul 

Coroisȃnmӑrtin domnul primar rӑspunzȃnd cӑ aproximativ 80 mii lei, materiale plus 

manoperӑ. 

Doamna Varga Rebeka considerӑ cӑ ȋnaninte de a vota bugetul se impunea 

analizarea obiectivelor realizate ȋn anul anterior iar de buldoexcavator și capelӑ tot aude 

de multӑ vreme, domnul primar rӑspunzȃnd cӑ datoritӑ majorӑrilor de prețuri 

buldoexcavatorul nu a putut fi ȋncӑ achiziționat. Deasemenea doamna Varga ȋntrebӑ 

despre ce drum este vorba domnul primar rӑspunzȃnd cӑ este vorba de 400 m neasfaltați 

ȋntre localitӑțile Soimuș și Seleuș, pȃnӑ la limita cu uat Zagӑr. 

Doamna Dan Andrea Cristina invitatӑ ȋn ședințӑ spune cӑ excedentul anului trecut 

este de 861 mii lei care va fi utilizat pentru acoperirea deficitului secțiunii de dezvoltare. 

Doamna Szekely Ana Maria intervine ȋn cadrul dezbaterilor și spune cӑ ȋncӑ nu 

poate fi ȋncheiatӑ execuția bugetarӑ pentru anul precedent ȋntrucȃt nu s-au ȋnchiiat 

raportӑrile, iar anumite formulare nici nu au fost transmise cӑre contabili. Doamna 

Varga Rebeka considerӑ anormalӑ aceastӑ situație, secretarul amintind cӑ teremenul 

pentru ȋncheierea exercițiului bugetar pentru anul precedent este 31 mai chiar dacӑ 

ȋntradevӑr pare atipic ȋntrucȃt bugetele pentru anul ȋn curs se aprobӑ de regulӑ ȋnainte. 

Domnul primar precizeazӑ cӑ la o viitoare ședințӑ va fi cuprinsӑ pe ordinea de zi și 

ȋnchiderea exercițiului bugetar. 

Doamna Varga Rebeka ȋntreabӑ dacӑ pentru accesul ȋn parcul de joacӑ din 

Coroisȃnmӑrtin doar anumite categorii de persoane au acces ȋntrucȃt sunt tineri care au 

fost ȋmpiedicați sӑ pӑtrundӑ ȋn parc de cӑtre o persoanӑ din comunӑ? Deasemenea 
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doamna Lupșa Rodica invocӑ aceleași problemӑ legat de utilizarea parcului de joacӑ. 

Doamna Szekely Ana Maria spune cӑ sunt copii mari care se urcӑ pe aparate și cu 

siguranțӑ acestea se vor distruge ȋn scurt timp. Secretarul general spune cӑ acel parc este 

public și nu poate fi restricționat accesul nimӑnui sӑ-l foloseascӑ ȋnsӑ, ȋn cazul ȋn care se 

produc distrugeri, autorii trebuiesc trași la rӑspundere, menționȃnd cӑ este totuși 

regretabil cӑ nu se poate utiliza acel parc ȋn condiții civilizate iar dacӑ cineva le atrage 

atenția asupra modului neadecvat de utilizare a aparatelor acea persoanӑ nu se poate 

considera cӑ are o conduitӑ civicӑ neadecvatӑ, din contrӑ. Doamna Varga Rebeka 

completeazӑ cӑ dȃnsa și la Tg Mureș le atrage atenția unora care au predispoziție spre 

distrugerea bunurilor obștești.  

Domnul primar subliniazӑ și dȃnsul comportamentul reprobabil al unur tineri care 

distrug bunurile comunei fiind necesar ȋntotdeauna sӑ identifice soluții de prevenire 

ȋntrucȃt nu dorește sӑ se ȋndrepte cu mӑsuri coercitive asupra pӑrinților care de multe ori 

nu-i pot stӑpȃni. Domnul președinte supune la vot HCL nr.6/2023 fiind adoptatӑ cu 

unanimitate de voturi de cӑtre cei prezenți. 

Dupӑ epuizarea Ordinii de Zi domnul primar spune, legat de modernizarea 

școlilor cӑ sperӑ sӑ ȋnceapӑ lucrӑrile ȋn primӑvarӑ ȋntrucȃt perioada rӑmasӑ pentru 

execuție este foarte scurtӑ pentru viitorul executant  ȋnsӑ mizeazӑ pe acordarea unor 

derogӑri de la termen.  

Deasemenea secretarul evidențiazӑ faptul cӑ domnul Gȃndilӑ Doru și-a depus 

deja raportul de activitate pentru anul 2022 și roagӑ  ceilalți consilieri sӑ le prezinte.    

Nemaifiind alte discuții domnul președinte declarӑ ȋnchise lucrӑrile ședinței. 

 

 

 

Președinte de ședințӑ,                                                   Contrasemneazӑ, 

Popovici Teodor                                                 Secretar general : Pop Mircea 
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